



PRESSEMITTEILUNG

London, 24.10.2017 – *Institutional Investor* freut sich bekanntzugeben, dass die *Stiftung EVZ* bei den diesjährigen *Institutional Investor Swiss, German & Austrian Peer-to-Peer Awards* in der Kategorie „Foundation of the Year“ ausgezeichnet wurde. Mit den *Institutional Investor Swiss, German & Austrian Peer-to-Peer Awards* werden Vorsorgeeinrichtungen ausgezeichnet, die sich im vergangenen Jahr durch innovative Ideen und erfolgreiche Herangehensweisen hervorgetan haben.

Die Awards sind „Peer-to-Peer“ Auszeichnungen. Ausschließlich Branchenkollegen aus der DACH-Region konnten Nominierungen einreichen und über die Gewinner abstimmen.

Die *Institutional Investor Swiss, German & Austrian Peer-to-Peer Awards 2017* wurden im Rahmen des jährlichen *Investorensymposiums für die Schweiz, Deutschland & Österreich* in Zürich verliehen, bei dem Kapitalanlageverantwortlichen von Vorsorgeeinrichtungen, Versicherungen und Stiftungen über die aktuellen Herausforderungen in der Kapitalanlage diskutierten.

London, 24.10.2017 - *Institutional Investor* is pleased to announce that *Stiftung EVZ* has been awarded in the category "Foundation of the Year" at this year's *Institutional Investor Swiss, German & Austrian Peer-to-Peer Awards*. The *Institutional Investor Swiss, the German & Austrian Peer-to-Peer Awards* recognise asset allocators for their innovative ideas and successful investment approaches within the past year.

The awards are "peer-to-peer" awards. Only direct peers from the DACH region were able to submit nominations and vote for the winners.

The *Institutional Investor Swiss, the German & Austrian Peer-to-Peer Awards 2017*, were presented during the annual *Swiss, German & Austrian Summit* in Zurich - an industry gathering for senior investment decision makers from of pension funds, insurance companies and foundations within the DACH region.